



聖類斯中學
通告第 69 號 (17-18)

各位家長/監護人：

以愛服務 締造希望
香港明愛籌款運動 2017

「你們就應彼此意見一致，同氣相愛，同心合意，思念同樣的事，以滿全我的喜樂……各人不可只顧自己的事，也該顧及別人的事。」（斐理伯書 2:2-4）

香港明愛作為天主教香港教區轄下的社會服務機構，它不單提供多元化的服務，更重要的是助人自助，活出豐盛而有尊嚴的人生。香港明愛籌款運動是一個很好的機會，讓大家彰顯主愛的恩慈，讓大家表達對弱小不幸、貧困病苦、無靠無助一群的關顧。

慈善獎券為香港明愛各項服務(包括教育、醫療及社會工作)籌募經費，希望各位家長能慷慨解囊，鼎力支持認購獎券，珍惜從分享中所得到的喜樂；為世間帶來希望、動力和溫情！

明愛籌款抽獎券每張售價 20 元，請着 貴子弟於 10 月 25 日（星期三）或以前把款項及未售賣的抽獎券交回班主任收集。如以支票付款，抬頭為「香港明愛」。

另外，港島區的「明愛賣物會」將於 2017 年 11 月 12 日(星期日)上午 10 時至下午 6 時假銅鑼灣維多利亞公園舉行，誠邀家長是日撥冗到場參與。

如有查詢，歡迎致電 2546 0117 與蘇祉維老師聯絡。

主佑！

校長 余立勳

二零一七年十月四日



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 69 (17-18)

4th October, 2017

Dear Parents/Guardians,

Re: Love in the Service of Hope
Caritas Fund Raising Campaign 2017

“Complete my joy by being of the same mind, with the same love, united in heart, thinking one thing... each looking out not for his own interests, but also everyone for those of others.”
(Philippians 2:2-4)

Caritas-Hong Kong, as a social welfare agency of the Hong Kong Diocese, provides manifold services to our society. More importantly, it aims to help people to help themselves and live an enriched life with dignity. Caritas Fund Raising Campaign offers a wonderful opportunity to show the mercy of God through our action and to express our care for the vulnerable and the disadvantaged, the poor and the weak, as well as the least and the helpless.

The charity raffle tickets help to raise fund for Caritas to support their services to the community including education, medical and social work services. Please act now and give generously. Treasure the joy of giving, bring hope, zeal and warmth to the world.

Each charity raffle ticket is priced at \$20. Please return the money together with the unsold tickets, if any, to Class teacher on or before 25th October 2017. You may hand in cash or crossed cheque payable to “Caritas - Hong Kong”.

The Caritas Charity Bazaars of Hong Kong District will be held on 12th November 2017 (Sunday) from 10 a.m. to 6 p.m. at Victoria Park, Causeway Bay. Your generous support is much appreciated!

Should you have any enquiries, please contact Mr. SO Tsz Wai William at 2546 0117.

Yu Lap Fun Peter
Principal